

# CMS Beijing Office

CMS, China,  
CMS Cameron McKenna Beijing Representative Office (UK)  
Room 1909, China Youth Plaza  
No. 19 Dongsanhuan North Road  
Chaoyang District, Beijing, 100026  
People's Republic of China  
T +86 10 8527 0259

CMS, 中国  
英国金马伦麦坚拿律师事务所  
北京代表处  
北京市朝阳区  
东三环北路19号  
中青大厦 1909室  
T +86 10 8527 0259

## Taxi

A taxi from Beijing Capital Airport takes 30-40 minutes.

## 出租车

从北京首都机场到办公室需要30-40分钟。

## Subway (Airport Express)

Take Airport Express to Sanyuanqiao, then take three stations to Tuanjiehu and exit D. It will then be a 5 minute walk to the office.

## 地铁（机场快线）

乘坐机场快线到三元桥，坐三站到团结湖，由D出口离开，再步行约5分钟到办公室。

## Train (Beijing Railway Station)

Take subway line 2, get off at Chaoyangmen station, then transfer line 6, get off at Hujialou station, then transfer to line 10, get off at Tuanjiehu station and exit D. It will then be a 5 minute walk to the office.

## 火车（北京火车站）

北京站出来坐地铁2号线，朝阳门下车，换乘地铁6号线，呼家楼下车，换乘地铁10号线团结湖下车，D出口出，再步行约5分钟到办公室。

## Bus

Take the Civil Aviation bus to the direction to Fang Zhuang Stops at Baijiazhuang station, then walk along the East 3rd Ring North Road about 210 meters and turn left, you will then find China Youth Plaza.

## 公交车

乘坐往方庄方向的民航巴士到白家庄站下车，沿着东三环北路走210米，左转，就会看见中青大厦。

## Car

It is very difficult to drive in Beijing, if you have not done so before, and we would therefore recommend travelling by taxi, subway, train or bus.

## 驾车

若以前没有在北京驾车，我们建议你采用出租车，地铁，火车或公交车出行。

